
Trollåsen Grendelag
Flisveien, Kvern ba kken, Sagveien og Sponstu bben

Resultat av generalforsamling Trollåsen Grendelag
27 . april 2020

1. Åpning og konstituering

2. Styrets beretning (se vedleg8 1 i innkallingen).

Stvrets forslag til vedtak:
Styrets beretning tas til orientering.

Stemmeavgivning:

3. Regnskap (§e vedlegg2.)
A. Regnskap for 2019
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B. Revisjonsberetning for 2019. (Se vedlegg).

Stvrets forslas til vedtak:
Generalforsamlingen iTrollåsen Grendelag godkjenner revidert regnskap 2019 og styret meddeles ansvarsfrihet.

Stemmeavgivning:

4. Forslag fra styret - alle summer er ink!. moms

A. Vedlikehold av lekeplasser tun: Det avsettes kr. 184.200 (ubrukte midler fra 2019) i et vedlikeholdsfond
for lekeplasser tun.

Stemmeavgivning:

B. Utbedring Sponstubben: Det avsettes kr. 35.000 til utbedring og asfaltering av gangvei/stikkvei mellom
Sponstubben t5 og 15.

Stemmeavgivning:

C. Tun 10 Sagv 21 - 30 betaler inn kr 300 pr husstand pga. lite penger i tun kassa

Tun 17 Sagv 7t -75 og Sagv 121 - 130 betaler inn kr 200 pr husstand på grunn av lite penger i tun kassa

Stemmeavgivning:

5. Forslag fra beboere

B. Kari Anne Osborg har fremmet følgende to forslag til Generalforsamlingen:

Forslag 1. Vedlikehold av fotballbanen bekostes av brukerne

Kari Anne Osborgs begrunnelse:
Var sikkert en god ide i den første tiden, men sameiet omfatter mange husstander og er spredt over et
stort område. Alle som har jobbet med oppvekstmiljø, vet at barn helst leker i det nære nærmiljø. Jeg

har bodd her fra 1996, og jeg kjenner ikke til at barn herfra har brukt banen. I tillegg har Oppegård



kommune i alle år satset stort på idrett, og i samarbeid med svært aktive idrettslag bygget anlegg og
baner i stor stil, så selv de yngste årsklassene har nå my mer attraktive tilbud. Jeg går ofte gjennom
sameiet når jeg går tur langs Gjersjøen, og jeg ser ikke at banen er mye brukt. Så derfor mener jeg det er
urimelig å belaste sameieavgiften for vedlikehold av banen.

Stvrets innstilline:
Fotballbanen er et tilbud som er til glede for hele grendelaget. Den blir brukt av store og små både
sommer og vintertid hvor det er skøyteis der og den blir brukt av folk fra hele grendelaget. Å holde rede
på hvem som bruker den og kreve penger for dette vil være en vanskelig og urimelig oppgave. I tillegg
har styret søkt om og fått innvilget midler til noen av de store vedlikeholdskostnadene for banen.

Stvrets forslag til vedtak:

Forslag om at vedlikehold av fotballbanen bekostes av brukerne avslås.

Stemmeavgivning:

Forslag 2, Grendehuset avhendes, selges eller gis bort.

Kari Anne Osborgs begrunnelse:
Flott tiltak i sin tid, og jeg vet at mange har hatt stor nytte av barneparken. Men nå er det full
barnehagedekning og andre standarder og fysiske krav. Av styrets beretninger har vi sett at huset er lite
brukt, det genererer ikke inntekter, men det er årlige utgifter til vedlikehold. I løpet av de årene jeg har
bodd her, er det tale om betydelige beløp. (Går ut fra at styret kan presentere tallene fra regnskapene
f.eks. for de siste 10 år iallfall.)

Stvrets innstillins:

Grendehuset er et tilbud som blir brukt av mange av beboerne til selskaper, bursdager og annet.
Grendelaget selv bruker også huset til bl.a. generalforsamlinger og andre møter. Dette er et tilbud som
styret ikke ser noen grunn til å verken avhende, selge eller gi bort slik beboer foreslår. Det er heller ikke
et tilbud som medfører store utgifter for grendelaget.

Stvrets forslag til vedtak:

Forslag om at grendehuset avhendes, selges eller gis bort avslås.

Stemmeavgivning:
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6. Budsiett2020

Budsiett og fastsetting av grendelagsavgift for 2020.

Stwets forslas til vedtak:
Generalforsamlingen i Trollåsen Grendelag godkJenner styrets forslag til budsjett 2020.

Stemmeavgivning:

7. Valg

A. Valg av nytt s§re

Styremedlemmer som er på valg; 2 år:

Trond Amlien, Sagveien 125
Anders rrrgensen. Flisveien 66
Alfred Wutff, Sagveien 5

Styremedlemmer - ikke på valg.

Mette Moberg,' Flisveien 31, styreleder
Christian Kristoffersen, Kvernbakken 17

Vararepresentanter:
Vara 1: Astrid Marie Jimenez Granli, Sponstubben
Vara 2: Kathe Gulbrandsen, Sagyeien 127

VALGKOM ITEENS FORSTAG :

Valg av tre styremedlemrner:

Trond Amlien

Stemmeavgivning:

Alfred Wulff

Stemmeavgivning:

Valgt for 2 år fra og med 2018 på valg
Valgt for 2 år fra og med 2018 på valg
Valgt for 2årfra og med 2018 på valg

Val6 for 2 år fra og med 2019 ikke på valg

Valgt for 2 år tra og med 2019 ikke på valg

Valgt for 2 år fra og med 2019, ikke på valg
Valgt for 2 år fra og med 2018 S valg

Velges tor 2 år

Velges for 2 år



Olve Byrud Bakke

Stemmeavgivning:

Valg av 2. vara:

Lars-Erik Granly

Stemmeavgivning:

B. Valgkomlt6

Anders Jørgensen

Kathe Gulbrandsen

Stemmeavgivning:

C. Rwisorer
Øystein Melkild og VidarTorp

Stemmeavgivning:

Velges for 2 år

Velges tor?år

Velges for 1år

Valges for 1år

Velges for 1 år
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